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1. Mötet öppnas av Jerry Brattåsen  

 

2. Föregående mötesanteckningar godkändes och lades till handlingarna.  

 

3. COVID-19 

Reg 2 – Per Frykner 

- Många inställda möten. 

- På fredag genomför Trollhättan RK, Business Network, sitt första onlinemöte via plattformen 

ZOOM  

- Utskick har gjorts till alla presidenter med information om onlinemöten. 

 

Reg 3 – Kadir Meral 

- Standbyläge 

- Distriktet behöver gå ut med tips och tankar kring tex onlinemöten 

- Även om vi inte kan träffas fysiskt kan vi träffas digitalt eller i mindre grupper. Extra viktigt att vi 

är noga  med de nya medlemmarna. 

 

Reg 6 – Marie-Louise Simann 

- Klubbarna i regionen har ställt in sina möten.  

- Samtal med presidenterna innan PETS 

 

Rotaract – Emmy Hall 

- Bra tid att lära oss nya sätt att mötas 

- Se detta som en möjlighet, vi tvingas in i den digitala världen. 

 

RFE – Eric Nilsson 

- Utbyten USA/Brasilien lagda på is. 

- Nya kontakter tas i juni om ev lättnader. 

- Kommittén har informerat om RFE på flera klubbar. 

- Se till att säkra mötesplatser, krog så att dessa finns tillgängliga efter corona-krisen. 

 

RU – Eva Persson 

- Många samtal med oroliga föräldrar 

- 3 inbounds har åkt hem, 3 outbounds har åkt hem i veckan, ev kommer två till att åka hem. 

- Informationsmöte för utresande är inställt 

- Korea tar inte emot utbytesstudenter 

- RU kommittén har sina möten online 

- Osäkert om Göteborgshelgen kommer att ställas in, flyttas ev längre fram 

- Rättar sig efter Folkhälsomyndigheten i resp land 

 

Finanskommittén – Margareta Carlsson Lundin 

- Finanskommittén ej påverkad 

 

DS – Jeanette Gynning 

- Rapporter innan distriktsråden måste komma in i tid! Risk att information hamnar mellan 

stolarna om det skickas för många mail. 

 

DGNN – Thomas Olsson 

- Möten inställda. Digitala möten funkar, men tråkigt 

- Önskar en bra länk till klubbarna om hur digitala möten fungerar. 
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IPDG – Christer Liljenberg 

- Spännande och ny tider med det digitala mötet 

- Riktlinjer behöver komma ut. Tips och råd hur vi kan mötas. 

- Hur kan vi visa att vi effektivt hjälper folk? 

 

DG – Jerry Brattåsen 

- Får många frågor kring hur vi möts. 

- Fyra distriktsarrangemang flyttas: (kostnaden läggs på detta år) 

 Gästveckan, v17, flyttas till i höst. Gästveckan planeras till 2 ggr/år,  

 RLI modul 3 flyttas från april till 5 september 

 PDG-lunchen flyttas till september 

 Distriktsgolfen flyttas till 2 september. 

 - Försök med digitala möten, tex via plattformen ZOOM. Gå ut med förslag och instruktioner 

  till klubbarna. 

 - Licens för ZOOM kan delas på flera klubbar. Går även att använda gratis men då max 40  

  min/gång 

 - Tillsätta en supportergrupp som kan informera klubbarna vilka verktyg som finns och som 

  kan hjälpa till vid första mötet. Börja i region 2 (Per Frykner och Björn-Ola Kronander) 

 - Corona har medfört något positivt, för varandra närmre då alla kan koppla upp sig 

 - Kommunikationsgrupp tillsatt av Jerry: 

 Göran Fredriksson, Trollhättan 

 Lena Liljenhed Ekman, Göteborg City 

 Petra Kyllergård, Borås Viskan 

 Per Haglind, Göteborg Kungsporten 

Gruppen ska koordinera att information kommer ut. Vi måste få ut ett trovärdigt budskap om 

COVID-19. 

 

 

4. Genomgång av resultat av RIs revision i D2360 

- Mycket är bearbetat och klart, se bilagor i Rapporter. 

 Återstår PP-presentation vid informationsträff, Arkivering och gallringsplan, Arkivering för 

 varje klubb. Dessa ska vara klara 30/6. 

- Rotex och de rekommenderas att ingå i distriktskommittén. Två killar är kontaktade 

- Rekommendationer om att utse skyddsombud, helst jurist. 

 

5. The Rotary Foundation 

Hans Johansson, Ordf, ej närvarande. Se rapporter 

 

6. Uppföljning PETS 

Ulla-Britt Andreasson ej närvarande. Se rapporter 

 

7. Information om förändringar inom SRS – Svensk Rotary Service 

- Distrikt 2390 och 2370 lämnar SRS. 

- Diskussioner pågår, ev blir SRS endast data – IT. 

- SRS-möte flyttat från maj till juni. 

 

Kommentar från Eva: Detta får konsekvenser för våra stiftelser. RU och U-fonden ser just nu över sina 

stadgar. 
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8. Övriga frågor 

Nedanstående frågor inkom och diskuterades på distriktsrådet: 

 Hur har Båtmässan finansierats i distriktet och hur har beslutet om detsamma tagits? 

 Man önskar från distriktsnivå ett aktivt ledarskap vad avser den situation våra 

medlemmar och klubbar befinner sig i (Corona) exempel 

 Hur är utfallet Båtmässan i förhållandet till upprättad budget. 

 

 Lena Liljenhed Ekman har kommenterat frågorna via mail, se ”Rapporter” 

CL Vill inte kommentera skrivelsen från Lena/Båtmässegruppen 

JB Målet var att köra Båtmässan under 3 år vilket diskuterats av Guvernörskedjan unders CLs DG-år. 

 Grundkostnaden ligger på detta år. Budgeten är beslutad av sittande DG, Jerry Brattåsen. Lägger 

 ingen värdering på skrivelsen som inkommit från Lena / Båtmässegruppen 

 

MCL Finanskommittén ansåg att ursprungsbudgeten på 116000 kr var för hög och att 50000 var en mer 

 rimlig nivå. 

MB Kostnaden för Båtmässan blev ca 70000. Bidrag från klubbarna 29000 kr, distriktet har stått för 

 40000kr. (Kostnad skyltmaterial som kan återanvändas ca 7000 kr + moms) 

JB Anser att kostnaden är rimlig. Men saknar det nationella Rotaryperspektivet såsom Almedalen för 

 2350/2370 

MCL Budgeten bör beslutas på årsmötet. Vad gav det i slutändan? Vi måste ha koll på kostnaderna och 

 vem som beslutar. 

 

KM Bra om vi kartlägger, ”Det här blev vinsten för distriktet/klubbarna.” 

 

JB Alla intresseanmälningar har vidarebefordrats till de aktiva klubbarna resp geografiska områden. 

 

LJ Fel språknivå på skrivelsen. Vi måste inom distriktsrådet kunna diskutera förbättringar.  

 Rapporten bör visa ”Vad gav det?” – inte vad vi gjort. 

 

CL Jerry måste värdera skrivelsen!  

 

EN Illa berörd av skrivelsen, rena personangrepp. Språknivån under all kritik. Jerry bör agera.  

 

EP Vid ev fortsättning måste det finnas mer scentid. En tydligare presentation på scen. 

 

MCL Hur kan vi aktivera klubbarna mer – Mer klubbengagemang. 

 

  

Övrigt tillägg som kom upp på mötet var våra stadgar. Dessa behöver ändras. Distriktrådet finns ej med i 

stadgarna. Bättre struktur och riktlinjer måste till. 

Ale, Göteborg-Lindholmen och Varberg har inte inkommit med sina representanter. 
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9. Nästa Distriktsrådsmöte, 19/5, ev blir även detta digitalt 

 

 

10. Mötet avslutas 

 

 

 

 

………………………………………………………….. …………………………………………………….. 
Jeanette Gynning, Distriktssekreterare Jerry Brattåsen, Distriktsguvernör 


